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Protokół Nr XXXVII/23 

           Z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 8 marca 2023 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.05 do godz. 10.35. 

Zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło w niej 15 radnych (radny Artur 

Patrzałek od godz. 9.15), oraz: 

- Pan Zbigniew Janik  - wójt gminy, 

- Pan Piotr Bębas  - sekretarz gminy,    

- Pani Agnieszka Liberek - skarbnik gminy. 

          Otwarcia XXXVII sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło.  

Powitał wszystkich zebranych na sali obrad i stwierdził kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2023 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2023-2045. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków za udzielenie pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

udzielonego w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w związku ze zwrotem rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży i uczniów placówek oświatowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Gnojno na 2023 rok. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad po zmianie głosowało 14 radnych, nikt nie był 

„przeciw”, nikt nie „wstrzymał się” od głosu ( protokół głosowania imiennego – w 

załączeniu). 

Do punktu 2-go.  

Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
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 W sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI sesji z dnia 29 grudnia 2022r. odbyły 

się dwa głosowania.  

„Za przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 14 radnych i tylu samo radnych 

głosowało za przyjęciem protokołu w wersji opublikowanej na stronach 

podmiotowych Biuletynu Informacji Publicznej (protokół z głosowania imiennego – w 

załączeniu). 

 

Do punktu 3-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2023 rok. 

Z protokołem z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów, odbytego w 

dniu 7 marca 2023 r., zapoznał zebranych radny Jerzy Kwiecień ( kserokopia 

protokołu Nr 45/23 – w załączeniu). 

W związku z brakiem  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/284/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2023-2045. 

Wobec  braku  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/285/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków za udzielenie pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych udzielonego w 

ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

W związku z brakiem  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/286/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 
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Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w związku ze zwrotem rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży i uczniów placówek oświatowych. 

- Radna Jadwiga Gubała – proszę o przybliżenie ile dzieci korzysta z takiego 

przewozu. 

- Stanisława Sikora – jedno dziecko korzysta z takiej możliwości, że rodzic je dowozi i 

jest to dziecko niepełnosprawne. Pomimo, że gmina zapewniła dowóz, rodzice 

zapewnili że sami będą dziecko dowozić. Dowożony jest również przedszkolak, gdzie 

dowożony jest przez ośrodek a my zwracamy koszty na podstawie zawartej umowy. 

Wobec  braku dalszych pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/287/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 

rok. 

- Radny Marian Okraj – mam tylko jedno pytanie, czy koncesje wydawane na 

sprzedaż alkoholu pokrywają koszty tego programu? 

- Wójt gminy – program jest realizowany w miarę tych dochodów które uzyskujemy z 

pozwoleń. 

- Skarbnik gminy – w budżecie zostało zawarte, że przenosimy 65 tysięcy z 

ubiegłego roku, wiec pokrywa to koszty. 

Wobec  braku dalszych pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/288/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu. 

Po głosowaniu przewodniczący ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie zgromadzonym radnym oraz sołtysom przedstawił się sierż. st. 

Adrian Molasy, który od 1 marca pełni obowiązki dzielnicowego na terenie 

Gminy Gnojno. Oznajmił, że w razie potrzeby można się z nim kontaktować 

poprzez numer telefonu dostępny na stronie gminy. Dzielnicowy korzystając z 

okazji, złożył wszystkim Paniom życzenia z okazji Dnia Kobiet. 

Do punktu 8-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Gnojno na 2023 rok. 
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Z planami pracy stałych komisji Rady Gminy Gnojno zapoznali zebranych 

przewodniczący komisji. Plany pracy stałych komisji są załącznikiem do uchwały Nr 

XXXVII/289/23. 

W związku z brakiem  pytań i uwag – przewodniczący obrad przystąpił do 

głosowania. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się” – 0 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXXVII/289/23 wraz z uzasadnieniem - w załączeniu.  

Do punktu 9-go. 

Zapytania i wolne wnioski. 

Zapytania i wolne wnioski zgłosili: 

- Elżbieta Biała – mam prośbę do pana wójta, żeby zająć się tą polną drogą, jest ona 

zagrodzona, drzewa są nieusunięte a prace w polu się rozpoczęły. 

- Wójt gminy – jest tam spór pomiędzy dwojgiem sąsiadów, jesteśmy na etapie 

rozwiązania tego problemu. Do tych dni kiedy będzie wyjazd w pole uporamy się z 

tym. 

- Radny Artur Patrzałek – u nas w miejscowości była robiona wycinka drzewa, trzeba 

wysłać tam koparkę aby zgarnęła pozostałości i podsypała kamień. Korzystając z 

okazji, że jestem przy mikrofonie chciałbym dla wszystkich Pań złożyć życzenia, 

życzyć dużo zdrowia, uśmiechu na twarzach oraz spełnienia marzeń.  

- Mirosław Wawszczyk – chciałem podziękować za zrobioną drogę, ale inne drogi 

trzeba poprawić bo idzie wiosna. 

- Radna Jadwiga Gubała – chciałam podziękować wszystkim który byli, również tym 

którzy nie mogli być u nas w Domu Seniora, gdzie na spotkaniu zbieraliśmy fundusze 

na leczenie chłopca. Jednocześnie chciałbym zachęcić wszystkich, którzy rozliczają 

PIT na wsparcie dziewczynki Amelii. 

- Radny Marian Okraj – panie wójcie, trzeba podjąć działania w związku z 

utrudnieniami na drogach lokalnych, ponieważ nie było zimy w tym roku i te drogi 

przypominają ser szwajcarski, dobrze by było aby wyrównać te ubytki suchą masą 

asfaltową. Nie mówię tylko o swojej miejscowości, ale o całej gminie bo wszędzie te 

ubytki występują. 

- Henryk Kasza – panie wójcie prosimy od dwóch lat o zajęcie się placem szkolnym, 

niestety nikt się tym nie zajmuje, do domu nauczyciela wchodzi woda, rów jest 

niewykopany. Trzeba się tym zająć, bo będzie spływać woda z drogi powiatowej i 

zaleje cały plac. 

- Radna Aneta Jurkowska – chciałaby, przypomnieć odnośnie drogi w kierunku 

szkoły. Tam po zimie chyba koparka jak odśnieżała, wyrzuciła te kratki 

zabezpieczające gdzie odpływa woda, wiele osób zgłaszało że można przez to 

uszkodzić koło.  

- Radna Beata Boś – prośba o zamontowanie jeszcze jednej lampy solarnej przy 

posesji Syguła i Boś. 
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- Wójt gminy – w ostatnim czasie w mediach społecznościowych był temat naszych 

dróg i ich utrzymania, ja na ile mogłem to tłumaczyłem jak można tą sprawę 

rozwiązać, czasem nawet jak się bardzo chce to nie ma sprzyjających warunków 

atmosferycznych czy możliwości naprawienia sytuacji. W ostatnim czasie jak już 

niebyło śniegu zaczął padać deszcz i na Kamionce były wtedy przeprowadzane 

remonty wszystkich urządzeń wykorzystywanych do produkcji kamienia a  ten 

kamień który był, zalegał od jakiegoś czasu i odradzono nam aby sypać go na drogi, 

bo glina która była w tym kamieniu nasiąkła deszczem i więcej byłoby narzekanie 

przez naszych mieszkańców co wysypujemy na te drogi. Świadomie tego  kamienia 

nie woziliśmy, teraz też po tych deszczach nie wszędzie może wjechać samochód, o 

ile wjedzie to tym wjazdem zrobi większe koleiny niżeli uporządkuje dany odcinek 

drogi. Mówię to dlatego, żeby każdy z cierpliwością poczekał aż warunki ziemne i 

pogodowe się ustatkują. W najbliższych dniach zaczniemy już działać, chociaż 

prognozy zapowiadają deszcz, jeżeli tylko będzie to możliwe to ten kamień będzie 

wożony i będą też uzupełniane ubytki. Co do lampy to możliwe, że jeśli tylko wpłynie 

ta subwencja wyrównawcza to z tych pieniędzy parę lamp będziemy chcieli 

zamontować. Jeżeli chodzi o kratkę na drodze to też czekamy na załatwienie tej 

sprawy, pobocza również będą porządkowane. Dziękuję również za udział w zbiórce 

dla chorego dziecka wszystkim uczestnikom, dziękuję również za pomoc i udział w 

biegu „Tropem wilczym”, to też jest ważne przedsięwzięcie, dziękuję wszystkim tu 

obecnym za udział, radnemu Damianowi za pomoc w podawaniu posiłku dla 

wszystkich uczestników. Gdyby nie Wasza pomoc to nie byłoby to organizowane z 

takim rozmachem.  

- Radna Beata Boś – chciałam podziękować Pani sołtys z Wólki Bosowskiej oraz 

mieszkańcom, którzy zorganizowali zbiórkę na pomoc w leczeniu Amelki. Koszty 

leczenia nie są małe, musi być również często pod opieką lekarzy. Bardzo dziękuję 

Pani sołtys i proszę wszystkim mieszkańcom Wólki Bosowskiej przekazać 

podziękowania. 

- Wójt gminy – przy okazji powiem, że w związku z naszym działaniem i tymi 

potrzebami mamy w zamiarach uruchomienie funduszu dla osób potrzebujących w 

różnym wieku, przede wszystkim dzieci kiedy pieniądze są potrzebne na daną 

chwilę. W tym funduszu będą środki uzyskane m.in. ze zbiórek. Śledźcie nasze 

strony, gdy będzie to opracowane każdego z was poinformujemy o tym, abyście wy 

znów poinformowali o tym mieszkańców. Nikt z nas nie zna jutra i tego jaką potrzebę 

będziemy mieć, myślę że taki fundusz byłby bardzo dobry, na pewno dotyczyłby 

mieszkańców naszej gminy, co nie znaczy że odmówimy pomocy innym gminom. 

Sami wiecie, że poza zbiórką naszych mieszkańców, uczestniczyli w nich również 

mieszkańcy innych gmin, im większe działanie tym większa pomoc dla 

potrzebującego. Kiedyś zostało powiedziane, że człowiek jest wart tyle ile pomocy da 

innym, w tym kierunku idźmy a życie będzie łatwiejsze.  

- Przewodniczący obrad – szanowni państwo, nie ma nic gorszego jak bezsilność, 

natomiast nieznacząca kwota dla pojedynczych osób w sumie daje ilość która 

wystarczy aby pomóc. To jest piękno zbiórek, że z drobnych składek uzyskujemy 
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kwotę, która jest poza granicami możliwości danej rodziny, jest to inicjatywa godna 

naszej uwagi i trzeba się nad tym pochylić. 

- Wójt gminy – na dzisiejszą sesję był zaproszony i miał być obecny poseł Michał 

Cieślak, zbiegło się to z Dniem Kobiet i są z tej okazji róże dla Pań, pan poseł musi 

być w Warszawie, są oczywiście życzenia od pana posła, zdrowia, pomyślności i 

osiągnięć w pracy społecznej. Poseł musiał być w Warszawie więc ja przekazuję te 

życzenia kwiaty od niego.  

Z okazji Dnia Kobiet wszystkim Paniom serdeczne życzenia złożył Wójt Gminy oraz 

Przewodniczący Rady. 

Do punktu 10-go 

             W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad XXXVII 

sesji, Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

         

 Protokolant:                                                            Przewodniczący obrad: 

     Martyna Ziółkowska                                                          Stanisław Wcisło 

 

Niniejszy protokół stanowi zwięzłą, skróconą wersję przebiegu posiedzenia XXXVII  

sesji Rady Gminy Gnojno, która odbyła się w dniu 8 marca 2023 roku. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Gnojno. 

 


